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MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som poukázať na situáciu, ktorá je teraz v Košiciach. Nevedia si už asi pol roka 

s premnoženými potkanmi. Je to taká nepopulárna téma, trošku taká odpudzujúca, ale je to 

veľký problém. Čiže, keby sa dalo interpelovať na bytový podnik bytové družstvo, bol tu aj 

zástupca, člen predsedníctva OSBD, ale už išiel preč a VVaK, ktorí sú hlavne takí, hlavne tie 

miesta, kde sa to rozmnožuje, čiže toto by bolo dobre, dokonca je na to aj zákon 355/2007. 

Neviem ako by sa upozornili tí ľudia, lebo keď sa to premnoží potom bude veľký problém, 

tak do budúcna, lebo Košičania si s tým nevedia asi pol roka pohnúť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet. Tieto upozornenia chodia v pravidelnom režime, teraz hovoríme 

o upozorneniach pre jednotlivé inštitúcie, bytové spoločenstvá v záujme toho, aby sa 

vykonala deratizácia. Zároveň treba povedať aj to, že mesto vo svojich objektoch vykonáva 

pravidelne túto deratizáciu a samozrejme častokrát aj s predstihom,  tzn. nečelíme potom 

problémovým situáciám aká nastala napr. teraz v Košiciach z dôvodu toho, že sa tento stav 

neriešil hneď na začiatku. Zároveň treba povedať aj to, že nabádame k tomu, aby tieto kroky 

vykonali všetci zodpovedne a potom následne riešime aj kontrolu vykonaných deratizačných 

opatrení. Takže áno, odpoveď na tvoju požiadavku alebo na tvoju otázku je taká, že tieto 

upozornenia budú adresované inštitúciám a v našich objektoch táto deratizácia prebieha. 

Samozrejme vyžaduje si to aj súčinnosť tu žijúcich obyvateľov a hlavne rešpektovanie 

pokynov, ktoré s tým súvisia, pretože častokrát sa v niektorých častiach mesta stretávame 

s tým, že dochádza potom k ohrozovaniu zdravia obyvateľov.  

 

Mgr. Ostrožovič: 

Ja chcem práve k tomuto prerokovanému alebo k tejto interpelácii alebo podnetu takú malú 

pripomienku. Minulé som sa rozprával so známym, ktorý bol na letisku vo Frankfurte a tam 

veselo po letisku behajú myši. Takže aj vo vyspelej demokratickej spoločnosti, alebo vo 

vyspelých demokratických krajinách takisto behajú myši, po letisku. Takže ono je to možno 

o tom presne, čo povedal pán primátor, že občania mesta trošku sa budú starať a dbať 

o poriadok v meste, nielenže má to spraviť mesto, majú to spraviť technické služby, ale keď 

prispejeme aj my k tomu, aby bolo toho neporiadku čo najmenej, myslím si, že aj tých 

hlodavcov bude menej.  

 

PhDr. Čižmár: 

Už len na doplnenie toho, čo povedal pán poslanec Ostrožovič, len doplním to, že my 

posielame pravidelne výzvy aj k pozemkom, o ktoré sa vlastníci nestarajú, pretože aj 

zarastená časť môže spôsobiť to, aby došlo k premnoženiu hlodavcov. Takisto sa snažíme 

riešiť túto situáciu s bytovými spoločenstvami, tzn. včas a dopredu upozorňujeme na túto 

situáciu. Budeme sa snažiť eliminovať tento premnožený stav, ktorý sa deje aj v ostatných 

samosprávach. U nás však treba povedať aj to, že to nie je len otázka pán poslanec,  potkanov, 

ale vieš dobre, že mnohé domové časti nám ohrozujú hraboše a to je kvôli tomu, lebo sme 

v tesnej blízkosti poľnohospodárskej pôdy, sme na rovinatom území a práve tento jav sa nám 

objavuje a to nám častokrát aj signalizujú obyvatelia týchto častí, že dochádza k premnoženiu 

takýchto hlodavcov. Takže budeme musieť asi aj spoločnými silami aj s osobami, 

obyvateľmi, ale aj organizáciami pracovať na tom, aby sa to dokázalo eliminovať čo najskôr. 

 
Na vedomie: 

- Stredisko služieb  mestu  


